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Bc. Gedeon: 

A ešte jedna vec, sa ma dotazovali, či nie je možné niekde v mestskom parku, resp. kde sú 

umiestnené kamery a kde je na to vhodné miesto, aby boli umiestnené tie stroje, ktoré sú 

vonku a sa využíva ako cvičenie vlastnou váhou, alebo vlastným telom, čo sú rozmiestnené 

po tých rôznych kúpeľných miestach, je to už bežné. Či by sme to vedeli dakde vymyslieť, 

umiestniť s tým, žeby to bolo monitorované, aby nedochádzalo k ich zničeniu, alebo 

vandalizmu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, zámer vytvorenia nejakých crossfitových prvkov je, mal by sa realizovať v dohľadnej 

dobe. Samozrejme budú to prvky, ktoré zodpovedajú certifikácii, resp. ktoré zodpovedajú 

takému štandardu zvládnuteľnému pre všetky generácie obyvateľov tých, ktorí majú blízko 

k športu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


